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Till: Regeringskansliet, kn.nm@regeringskansliet.se 
Dnr KN 2024/ 
 
Från: Svenska Insjöfiskarenas Centralförbund SIC 
 
Hej, 
 
Svenska Insjöfiskarenas Centralförbund SIC organiserar yrkesfiske i sötvatten. Av 172 licensierade 
yrkesfiskare i insjön är 163 medlemmar hos oss. 
 
SIC anser förstås att fria vattenvägar för fiskvandring kan gynna både oss och den biologiska 
mångfalden. Emellertid är frågan mer komplex än så. Vi i insjöfisket nyttjar de vatten vi har. De är 
allra oftast reglerade på ett eller annat sätt. Denna reglering kan vara gynnsam för vissa av våra 
målarter och ogynnsam för andra.  
 
Svenska Insjöfiskarenas Centralförbund anser att regeringen och berörda myndigheter under den 
förlängda pausen snarast bör initiera forskning kring hur befintliga fisk- och skaldjursbestånd 
påverkas om regleringen i sjöarna upphör och konsekvenserna av detta. Exempelvis riskerar hela 
Hjälmarens ekosystem att störta samman om nivån i sjön tillåts sjunka mer än idag eftersom 
vattnet i den grunda sjön kan bli för varmt på sommaren. 
 
Med det sagt så stöder Svenska Insjöfiskarenas Centralförbund den utökade pausen för 
omprövning av vattenkraften. 
 
 
 
Mats Eriksson, Ordförande Svenska Insjöfiskarenas Centralförbund SIC 
 
 
 
På uppdrag: 
Per Pettersson i Hejsta 
VD Svenska Insjöfiskarenas Centralförbund 
per@insjofiskare.se 
073-9292646 
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